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E6 1818837 11.11.2015 Insect-vriendelijke inrichting nieuwe 
wegen
Verzoeken het college: te onderzoeken 
of er mogelijk-heden zijn om bij 
wegverdubbeling van de rest van de 
Gooiseweg en de Waterlandse weg een 
insect-vriendelijke inrichting toe te 
passen

PvdD, 
VVD, GL,
Sen.Plus

Lodders, J. INFRA 11-04-2016: In de planvorming van projecten zal met een bijenvriendelijke inrichting 
rekening worden gehouden. Zodra de monitoringsgegevens beschikbaar komen wordt 
Provinciale Saten geïnformeerd over de resultaten.

E11 2153832 08.11.2017 Verzoeken het college:
Een onderzoek te doen naar de 
mogelijheden van het realiseren van 
afmeervoorzieningen, in de nabijheid 
van recreatieve en/of economische 
aktiviteiten

PVV Rijsberman, M. RE/INFRA 14-02-2018:  de ambtelijke voorbereidingen zijn gestart. 
05-06-208: Het onderzoek is gestart en zal in 2018 worden afgerond.
12-11-2018: Geen wijzigingen.

18-06-2018: handhaven

E15 2259167 20.06.2018 Verzoeken het college in Flevoland 
te zoeken naar mogelijkheden om de 
productie en consumptie van 
plantaardige eiwitten in de provincie 
te stimuleren en PS hierover dit jaar 
te informeren .

PvdD, 
CDA, 
GroenLink
s

Appelman, 
J.N.

GE ?

E16 2251484 30.05.2018 Versnelling transitie zero-emissie OV 
(Nota van Uitgangspunten 
aanbesteding OV) .
Draagt het college op als aanvullend 
uitgangspunt onder het hoofdstuk 
duurzaamheid de wens uit te spreken 
dat de nieuwe bussen in het huidige 
concessiegebied Ijsselmond met 
ingang van de nieuwe concessie zero-
emissie moeten zijn.
Aanvullend te onderzoeken wat de 
mogelijkheden zijn om versneld alle 
bussen in het voormalige 
concessiegebied IJsselmond met 
ingang van de nieuwe concessie zero-
emissie te maken en de gevolgen 
hiervan voor de OV dekkingsgraad en 
financiële consequenties in kaart te 
brengen en het college te verzoeken 
op basis hiervan diverse scenario's 
aan PS voor te leggen bij de 
vaststelling van het PvE.   

GroenLink
s, D66,
Sen+F, 
PvdA, 
PvdD, CU,
SGP, SP,
CDA

RE 12-11-2018: Ten behoeve van de besluitvorming over de duurzaamheid in de concessie 
zijn haalbaarheidsonderzoeken uitgevoerd. Daaruit blijkt dat binnen de kaders van de 
NvU (huidig exploitatiebudget, duurzaamheid niet ten koste van voorzieningenniveau) 
zo’n 80 tot 90% zero emissie ingezet kan worden. Dat is aanzienlijk meer dan de 
minimumeis die is geformuleerd (starten met zero emissie in de steden, oftewel zo’n 40% 
van de bussen). Omdat de vervoerder uiteindelijk het beste in staat is om te bepalen 
waar en wanneer zero emissie binnen de uitgangspunten haalbaar is, kiezen de GS-sen 
ervoor om de minimumeis van zero emissie te handhaven en aan de inschrijvers een plan 
te vragen hoe zij gedurende de concessieperiode alle overige bussen gaan vervangen door 
zero emissie voertuigen. Een inschrijver die een snellere transitie kan waarmaken krijgt 
een hogere beoordeling dan een inschrijver die meer tijd nodig heeft. 
Daarnaast hebben de drie GS-sen de intentie om een Innovatiefonds op te richten dat een 
versnelde transitie naar zero emissie moet stimuleren (denk aan stimuleren waterstof 
voor die verbindingen waar een batterij-bus niet geschikt voor is) en wordt er onderzocht 
of de provincies de forse financieringslast van de investeringen in zero emissie voor de 
vervoerder kunnen verlichten. Voorstellen hieromtrent worden in het voorjaar van 2019 
aan PS voorgelegd.
De verwachting is dat GS op deze wijze tegemoet kan komen aan de wens van PS om het 
openbaar vervoer in het huidige concessiegebied IJsselmond op zo kort mogelijke termijn 
te verduurzamen.

12-11-2018: Voorgesteld wordt om tot afvoeren van deze lijst over te gaan.
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